
SIERPC  27.04.2022 

BURMISTRZ  

MIASTA SIERPCA 

PAN 

JAROSŁAW  PERZYŃSKI 

 

INTERPELACJA 

Otrzymałam wyjaśnienie ZGKiM na pytanie - Jakie stanowisko wypracowała Rada Nadzorcza 

ZGK i M w Sierpcu Spółka z o.o.- jako Organ Nadzoru tej Spółki – w sprawie braku pieniędzy 

za sprzedawane miejsca do pochówku na cmentarzu komunalnym w Sierpcu 

Zadaję pytanie Panu Prezesowi Zarządu 

Czy Zarząd wykonał wszystkie prośby Rady Nadzorczej w sprawie brakujących pieniędzy, 

które były wpłacane za miejsca pochówku na cmentarzu komunalnym w Sierpcu i nie trafiały 

do ZGKiM w Sierpcu? 

Przedstawiam kopie składanych interpelacji i odpowiedzi w sprawie brakujących pieniędzy w 

ZGKiM – wpłacanych przez Mieszkańców Sierpca za miejsca pochówku na cmentarzu 

komunalnym w Sierpcu. Pieniądze nie trafiały do ZGKiM w Sierpcu. 

  



SIERPC 30. 03. 2022 

BURMISTRZ  

MIASTA SIERPCA 

PAN 

JAROSŁAW  PERZYŃSKI 

INTERPELACJA 

Jakie stanowisko wypracowała Rada Nadzorcza ZGK i M w Sierpcu Spółka z o.o.- jako Organ 

Nadzoru tej Spółki – w sprawie braku pieniędzy za sprzedawane miejsca do pochówku na 

cmentarzu komunalnym w Sierpcu. 

RADNA RADY MIEJSKIEJ W SIERPCU 

BARBARA  GIL 

  



Odpowiedź Pana Burmistrza 

 

  



Odpowiedź Prezesa Zarządu ZGKiM 

 

Zadaję pytanie Panu Prezesowi Zarządu 

Czy Zarząd wykonał wszystkie prośby Rady Nadzorczej w sprawie brakujących pieniędzy, 

które były wpłacane za miejsca pochówku na cmentarzu komunalnym w Sierpcu i nie trafiały 

do ZGKiM w Sierpcu? 

RADNA  

RADY  MIEJSKIEJ SIERPCA 

BARBARA  GIL 


